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Abstract (en)
The clip is of the type which can be actuated by means of an auxiliary actuating member. It consists of two parts, namely a clamp (1), whose two
arms are connected by a thin portion (7), and a slotted recess (8) in which an actuating member (2), consisting of a pin with a diameter greater than
the diameter of the recess (8), or a cam equipped with a radial arm is accommodated. The insertion of the pin, or the rotation of the cam, results in
closure of the clamp by causing the thin portion (7) to flex elastically. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'agrafe est du type actionnable au moyen d'un organe d'actionnement auxiliaire. Elle est constituée de deux pieces, a savoir une pince (1) dont les
deux branches sont reliées par une partie mince (7) et un logement fendu (8) dans lequel vient se loger un organe d'actionnement (2) constitué par
une goupille de diamétre supérieur au diamétre du logement (8) ou une came munie d'un bras radial. L'introduction de la goupille, respectivement la
rotation de la came a pour effet de fermer la pince en faisant fléchir élastiquement la partie mince (7).
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